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Protokół z XX sesji Rady Miejskiej w Ujściu                                    

z dnia  29 marca  2021 roku. 

Czas trwania sesji: 

10:00 – 12:16 

Miejsce: 

sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 9 radnych – nieobecni radni: Agnieszka 

Budzińska, Jolanta Kin-Zdzierela, Andrzej Piechocki, Hubert Polarczyk, Wojciech Skibiński, 

Andrzej Zachara. 

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

  1. Julian Graś 

  2. Maślak Jan 

  3. Parecki Henryk 

  4. Ponicki Tomasz 

  5. Podgórski Mariusz 

  6. Rożek Roman 

 7. Rzeczycka Grażyna 

 8. Jan Sroka 

 9. Witczak Cecylia 

       

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

1. Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia              

2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia              

3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście            

4. Marek Madej – Sekretarz Gminy i Miasta Ujście  

Pracownicy jednostek organizacyjnych: 

1. Joanna Połyniak – Kierownik MGOPS w Ujściu 
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Ad.1. Sprawy regulaminowe. 

a) otwarcie sesji  (Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 0:00:00 do 0:06:05)                   

 

       O godz. 1000 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak -  na podstawie 

art. 20 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzyła obrady XX sesji 

Rady Miejskiej w Ujściu. Na początku poinformowała, że 10 marca 2021 r. zmarł pan Stefan 

Piechocki, radny czterech kadencji Rady Powiatu w Pile, długoletni działacz Polskiego  

Stronnictwa Ludowego oraz długoletni samorządowiec. Śp.  Stefan Piechocki w latach 2006-

2010 był członkiem Zarządu Powiatu Pilskiego, w latach 2010-2014 pełnił funkcję etatowego 

Członka Zarządu Powiatu Pilskiego. W latach 2014-2018 pełnił funkcję Wicestarosty Powiatu 

Pilskiego. W zmarłym tracimy członka zaangażowanego w  problemy lokalne środowiska oraz 

rozwoju naszego powiatu. Szczere wyrazy współczucia składamy dla Jego rodziny. 

Powstańmy, pożegnamy zmarłego Stefana Piechockiego minutą ciszy.    

 

       Radni uczcili pamięć zmarłego Stefana Piechockiego minutą ciszy. Następnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak przystąpiła do  kontynuacji  obrad XX sesji 

Rady Miejskiej w Ujściu, witając  Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego,  Wiceburmistrz 

Beatę Imę,  Skarbnika Gminy i Miasta Ujście  Dorotę Schwochert, Sekretarza Gminy i Miasta 

Ujście Marka Madeja, Kierownika M-G Ośrodka Pomocy Społecznej Joannę Połyniak,  oraz  

wszystkich radnych Rady Miejskiej w Ujściu. 

 Lista obecności stanowi załącznik  do niniejszego protokołu. 

       b) stwierdzenie quorum 

 

       Przewodnicząca obrad oświadczyła, że na ustawowy stan 15 radnych, aktualnie w 

posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, co stanowi quorum i pozwala na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i wniosków.  

 

Lista  obecności radnych stanowi załącznik  do niniejszego protokołu 

 

      c) przedstawienie porządku obrad: 

        Przewodnicząca obrad poinformowała, że  porządek obrad XX sesji otrzymali wszyscy 

radni. Zapytała, czy ktoś z radnych ma jakieś  inne wnioski, uwagi dotyczące  porządku obrad. 

Z uwagi na ich brak poinformowała, że przystępujemy do aktualnego porządku obrad.  

 

 

Porządek obrad   

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji 

b) stwierdzenie quorum 

c) przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z  XVIII sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia  10 grudnia 2020 r. 

3. Przyjęcie protokołu z  XIX sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia  30 grudnia 2020 r. 

4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 
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5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie za 2020 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ujściu za 

2020 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020. 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Ujście 2021+ - projekt nr 1. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Ujście na lata 2021-2023 – projekt nr 2. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Ujście w 2021 r. – projekt  nr 

3.  

 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego nieruchomości  gruntowej, stanowiącej własność Gminy Ujście – projekt nr 4. 

 

12. Projekt uchwały   w sprawie wyrażenia woli ustanowienia  prawa służebności przesyłu na 

nieruchomościach mienia komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 5. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej mienia 

komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 6. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych, 

stanowiących własność Gminy Ujście – projekt nr 7. 

 

15. Projekt uchwały  zmieniający uchwałę nr XLI/393/2010 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 

28 czerwca 2010 r. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kruszewo, Gmina Ujście - projekt 

nr 8. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Wierzbowej w Ujściu  – projekt nr 9. 

 

17. Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu na uchwałę nr XVIII/123/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z 

dnia 10 grudnia 2020 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Kruszewo, gm. Ujście  – projekt nr 10. 

          

18. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok   - projekt nr 11. 

 

19. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym według 

właściwości  -  projekt nr 12. 

 

20. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym według 

właściwości  -  projekt nr 13. 

21. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości  -  projekt nr 14. 
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22. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym według 

właściwości  -  projekt nr 15. 

 

23. Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie -  projekt 

nr 16. 

 

24. Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie -  projekt 

nr 17. 

 

25. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członka ochotniczej straży 

pożarnej z terenu Gminy Ujście biorącego udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę – projekt nr 18. 

 

26. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez  jednostkę samorządu terytorialnego                    

w  roku 2020. 

27. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Ujście z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2020 rok. 

28. Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Ujściu za 2020 rok. 

a) Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia      

 b) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu      

 c) Komisji Rewizyjnej        

 d) Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

 e) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

29. Wnioski i interpelacje radnych. 

30. Zakończenie obrad. 

Ad.2. 

Przyjęcie protokołu z  XVIII sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia  10 grudnia 2020 r.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 0:06:06 do 0:14:33 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak odczytała radnym informację dotyczącą 

protokołu z XVIII  sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2021 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu poinformowała,  że protokół został wyłożony do 

wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki e-mailem. Zapytała, 

czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Radni  

nie wnieśli uwag do protokołu z XVIII sesji. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu złożyła 

wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przyjęła  protokół z XVIII sesji Rady Miejskiej w Ujściu  z dnia 

10 grudnia 2021 roku. 

 

Informacja z XVIII sesji Rady Miejskiej w Ujściu  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



5 

 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 30 grudnia 2020 r. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 0:14:34  do 0:16:15 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak odczytała radnym informację dotyczącą 

protokołu z XIX  sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 30 grudnia 2021 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu poinformowała,  że protokół został wyłożony do 

wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był wysłany do radnych  na skrzynki e-mailem. Zapytała, 

czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Radni  

nie wnieśli uwag do protokołu z XIX sesji. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu złożyła 

wniosek o przyjęcie powyższego protokołu bez odczytania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu  9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” przyjęła  protokół z XIX sesji Rady Miejskiej w Ujściu  z dnia 30 

grudnia 2021 roku. 

 

Informacja z XIX sesji Rady Miejskiej w Ujściu  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  0:16:16 do 0:35:48 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 11 grudnia 2020 do 28 marca 2021 roku. Radni nie wnieśli pytań do 

przedstawionej informacji. 

Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za 2020 rok. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 0:35:49 do 0:37:45 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – chciałam tylko nadmienić, że 26 marca br. 

odbyły się posiedzenia wszystkich komisji, na których były omawiane wszystkie sprawozdania 

i wszystkie projekty uchwał bardzo dogłębnie. Wszystkie projekty uchwał i wszystkie 

sprawozdanie radni zaopiniowali pozytywnie. Poproszę teraz panią kierownik Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Joannę Połyniak o przedstawienie sprawozdania. 

Joanna Połyniak Kierownik MG Ośrodka Pomocy Społecznej -  Członkowie Zespołu 

Interdyscyplinarnego w roku 2020 r. odbyli 4 spotkania  Zespołu, wpłynęły do Zespołu w ciągu 

tego roku 22 niebieskie karty, 12 założone przez Policję, 1 przez szkołę w Pile, 6 przez Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Ujściu, 1 przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Pile, 2 przez Komendę 

Policji w Chodzieży. Odbyło się 19 spotkań grup roboczych,  podczas tych posiedzeń Zespołu 

zostało zamkniętych 20 niebieskich kart, a na koniec ubiegłego roku prowadzona była 

procedura niebieskiej karty jeszcze w 6 rodzinach.  Działania, które były podejmowane przez 

Zespół, właśnie dzięki systematycznej i interdyscyplinarnej współpracy jednostek i podmiotów 

w znacznym stopniu wpłynęły na sprawne działający w naszej gminie system zapobiegania i 

rozwiązywania sytuacji kryzysowych, dziękuję.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, czy ktoś chciałby zabrać głos, 

otwieram dyskusję, nie ma, zamykam dyskusję i przechodzimy do następnego punktu porządku 

obrad.  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie za 2020 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Ujściu za 2020 rok. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 0:37:46 do 0:41:09 

Joanna Połyniak Kierownik MG Ośrodka Pomocy Społecznej –  chciałam zaakcentować, że w 

minionym roku rozpoczęliśmy współpracę ze Spółdzielnią Socjalną  „ Nowe horyzonty” z Piły, 

która świadczyła dla nas usługi opiekuńcze dla mieszkańców gminy Ujście, razem z jedną 

opiekunką zatrudnioną w ośrodku i te usługi również w tym roku są świadczone przez tą 

Spółdzielnię. Zwiększyła się ilość  rodzin, w których wstępują trudności w funkcjonowaniu, 

problemy opiekuńczo-wychowawcze i to przekłada się niestety na większy nakład pracy 

socjalnej, jaka musi być prowadzona w tej chwili w rodzinach. Z uwagi na stan pandemii, która 

miała miejsce w ubiegłym roku i która nadal obowiązuje, to dzieci, które były dożywiane w 

szkołach a szkoły bądź przedszkola były zamknięte, były przez nas dożywiane w formie 

finansowej, żeby nie było takiej sytuacji, żeby któreś z dzieci nie korzystały z dożywiania przez 

tutejszy Ośrodek. W ubiegłym roku realizowaliśmy projekt unijny i w ramach tego projektu 

udało nam się bezpłatnie zakupić i bezpłatnie wypożyczać urządzenia, które usprawniały pracę 

osobom niepełnosprawnym. Tutaj chciałam jeszcze nadmienić, bo było zapytanie na komisji, 

dotyczące paragrafów w sprawozdaniu z wykonania budżetu i § 85395 dotyczy realizacji projektu 

unijnego i został on zrealizowany tylko w 63 % gdyż, z uwagi właśnie na stan epidemii wszystkie 

zakładane działania nie były tak intensywnie prowadzone jak myśleliśmy.  Przedstawiliśmy, również 

potrzeby w zakresie pomocy społecznej, ale chciałam tylko zaakcentować, że w  roku 2020  

zaakcentowaliśmy konieczność utworzenia świetlicy i udało nam się to pomieszczenie pozyskać i od 

czerwca Ośrodek ma pomieszczenie, które wykorzystuje na świetlicę  i na szkolenia, dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, czy ktoś chciałby zabrać głos, 

otwieram dyskusję, nie ma chętnych, zamykam dyskusję i  przechodzimy do następnego 

punktu, jest to pkt 7.    

Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ujściu za 

2020 rok stanowi załącznik do niniejszego  protokołu. 

Ad.7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-

2020. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  0:41:10 do 0:42:53 

Joanna Połyniak Kierownik MG Ośrodka Pomocy Społecznej – tutaj chciałabym  powiedzieć, 

że ten program – Program Wspierania Rodziny,  mimo takiej nazwy, no niestety,  musieliśmy 

podjąć takie działania, gdzie 5 dzieci zostało umieszczonych w pieczy zastępczej, obecnie jedna 

rodzina nie podejmuje żadnej współpracy, żeby te dzieci odzyskać, a druga wyprowadziła się 

poza teren gminy. Chciałabym również zaakcentować, że coraz trudniej nam jest zmotywować 

naszych podopiecznych do podejmowania zatrudnienia i z uwagi na COVID,  niestety ta praca, 

praca socjalna, praca z rodzinami  była znacznie utrudniona, staraliśmy się ograniczać  do 

niezbędnego minimum, no,  ale mino wszystko pracownicy musieli wychodzić w teren. Ta 

obecna sytuacja, która jest w rodzinach na tyle nas niepokoi, że wymaga intensywnego 



7 

 

prowadzenia pracy socjalnej, jak i również asystenci rodziny też muszą być zaangażowani w 

ętaką pomoc, w codzienny kontakt z rodzinami, żeby zminimalizować te skutki złego 

funkcjonowania i nieprawidłowego funkcjonowania tych rodzin – dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, czy ktoś chciałby zabrać głos, 

otwieram dyskusję, nie ma chętnych, zamykam dyskusję i  przechodzimy do następnego 

punktu, jest to pkt 8.   

 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Ujście 2021+ - projekt nr 1.                 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  0:42:54 do 0:45:44 

Joanna Połyniak Kierownik MG Ośrodka Pomocy Społecznej - konieczność opracowania i 

realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych wynika wprost z art. 17 ust. 1 pkt 

1 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej. Dokument wyznacza cele strategiczne 

i działania, których wdrożenie powinno w znaczny sposób przyczynić się do rozwiązania wielu 

problemów społecznych i zminimalizować ich skutki. Jest to dokument programowy 

zawierający diagnozę sytuacji społecznej Gminy Ujście przedstawiającą najważniejsze 

problemy społeczne, systematyzujący potrzeby w zakresie pomocy społecznej oraz 

przedstawiający propozycje kierunków rozwoju pomocy społecznej w perspektywie otwartej  - 

stąd znak + zamiast roku zakończenia realizacji strategii. Brak wskazania konkretnej daty 

końcowej obowiązywania Strategii pozwoli na prowadzenie monitoringu i ewaluacji, na 

podstawie których w roku 2027 podjęta zostanie decyzja dotycząca dalszej realizacji strategii 

(w jej obecnej formie), wprowadzenia poprawek, nowelizacji tekstu albo opracowania zupełnie 

nowego dokumentu. Wobec powyższego niniejszą uchwałę uznać należy za konieczną i 

uzasadnioną, dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, czy ktoś chciałby zabrać głos, 

otwieram dyskusję, nie ma chętnych, zamykam dyskusję i  przechodzimy do  głosowania:  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Ujście 2021+ - projekt nr 1. 

 

Uchwała nr XX/125/2021 w sprawie przyjęcia do realizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Ujście 2021+  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Ujście na lata 2021-2023 – projekt nr 2. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  0:45:45 do 0:49:28 

Joanna Połyniak Kierownik MG Ośrodka Pomocy Społecznej - Gminny Program Wspierania 

Rodziny w Gminie Ujście na lata 2021-2023 został przygotowany jako jeden z elementów 

realizacji postanowień ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. Zgodnie z 

w/w  ustawą jeżeli rodzina, w tym rodzina wychowująca małoletnie dzieci ma trudności w 

wypełnianiu swoich funkcji opiekuńczo-wychowawczych, obowiązkiem gminy jest 
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zapewnienie jej wsparcia. Głównym celem Gminnego Programu Wspierania Rodziny jest 

stworzenie optymalnych warunków do wychowywania dzieci w środowisku rodziny 

biologicznej oraz stworzenie systemu wsparcia dla rodzin przeżywających trudności w 

wypełnianiu swoich funkcji. Działania te powinny być podejmowane przy ścisłej współpracy 

samorządu oraz innych instytucji zajmujących się rodziną. Wobec powyższego niniejszą 

uchwałę uznać należy za konieczną i uzasadnioną, dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma 

chętnych, zamykam dyskusję i  przechodzimy do  głosowania:  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 8 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Ujście na lata 2021-2023. 

Radny Jan Maślak, chwilowo miał brak połączenia z funkcją głosowania, nastąpiła wymiana 

baterii w urządzeniu do głosowania. 

Uchwała nr XX/126/2021 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Ujście na lata 2021-2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Ujście 

w 2021 r. – projekt  nr 3.  

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  0:49:29 do 1:00:59  

Marek Madej Sekretarz Gminy i Miasta Ujście -  pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, 

ustawa z roku 1997 o ochronie zwierząt, zadaniami własnymi gminy zaliczyła także opiekę  

nad zwierzętami bezdomnymi oraz ich wyłapywaniem. W związku z tym, co roku jest stawiany 

program opieki nad zwierzętami, który w drodze uchwały podejmuje Szanowna Rada. 

Program, który został Państwu zaproponowany w pierwszej kolejności był poddany  do 

zaopiniowania Powiatowemu Inspektorowi Weterynarii w Pile, Towarzystwu Opieki nad 

Zwierzętami w Polsce Oddział w Pile oraz zarządcom obwodów Kół Łowieckich  działających 

na terenie Gminy Ujście. Program także był konsultowany z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie , 

które w celach statutowych mają zapisaną ochronę zwierząt.  Jak Państwo przeczytali, program 

ten przede wszystkim zapewnia bezdomnym zwierzętom miejsce w schronisku dla zwierząt. 

Jest on przez naszą gminę realizowany zgodnie z umową w Rybowie, gmina Gołańcz. Opiekę 

nad bezdomnymi kotami realizujemy poprzez dokarmianie tych wolno żyjących kotów,  a 

realizowany jest przez wolontariat, następnie odławianie bezdomnych zwierząt,  obligatoryjną 

sterylizację albo kastrację  zwierząt w schroniskach dla zwierząt, poszukiwanie właścicieli dla 

bezdomnych zwierząt.  W tym roku, jak już  Państwo zauważyliście, utworzona została nowa 

strona internetowa, która także zapewnia pełną dostępność dla osób niepełnosprawnych, tam 

mamy jedną z zakładek – jest to zwierzęta do adopcji i są to zwierzęta z terenu naszej gminy, 

które przebywają w schronisku w Gołańczy i tu zachęcamy miłośników zwierząt, którzy 

poszukują, żeby w pierwszej kolejności przygarnąć  nasze zwierzęta ze schroniska. Następnie 

usypianie ślepych miotów,  Szanowni Państwo po zgłoszeniu są takie mioty usypiane zgodnie 

z ustawą, przy czym warunkiem uśpienie jest sterylizacja,  w tym wypadku matki tych młodych 

zwierząt.  W programie także mamy wskazane gospodarstwo rolne, które zapewnia miejsce dla 

zwierząt gospodarskich, a różne wypadki mogą nastąpić gdzie gmina musi zaopiekować  się 

tymi zwierzętami.  Realizowane jest to poprzez podpisaną umowę z gospodarstwem w 
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Jabłonowie.  Jednym z ostatnich zadań jest zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w 

przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt i jest tutaj podpisana umowa z lekarzem 

weterynarii z Bługowa- gm. Złotów, w programie jest podany numer telefonu, jest całodobowa 

możliwość  zapewnienia lekarza.  Chciałem tylko dodać, że w tym roku na realizację programu 

są zabezpieczone środki na poziomie 52 tysięcy. Jeszcze chciałem  poinformować, że w tym 

roku została przeprowadzona  kontrola w schronisku, której dokonali dwóch  pracowników  

urzędu i w trakcie kontroli  dokonanej przez pana Kępczyńskiego i Lasockiego  stwierdzono, 

że na terenie schroniska przebywa 14 zwierząt z terenu gminy Ujście, jest to 12 psów i 2 katy i 

dokonano identyfikacji tych zwierząt. Pracownicy dokonali dokumentacji fotograficznej  i 

opisowej tych zwierząt, także  oprócz tego, co jest przekazane przez  schronisko,  posiadamy 

własną dokumentację. Zwierzęta były w bardzo dobrym stanie zdrowotnym, także miejsca w 

których były  przetrzymywane były czyste,  a przy okazji przekazaliśmy jeszcze 10 kg karmy 

dla zwierząt - dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, bardzo 

proszę. 

Radny Mariusz Podgórski – panie Burmistrzu, od kilku lat na tej sali zawsze rozmawialiśmy 

na temat opieki nad zwierzętami i Ja zawsze mówiłem i pan też się zgadzał,  żeby w końcu 

wprowadzić na terenie naszej gminy,  jakiś program związany z dopłatą do sterylizacji. Wiele 

gmin z naszej okolicy taki program  prowadzi, Piła, Trzcianka, Czarnków, Chodzież natomiast,  

nie mówię że to by miała być cała kwota, ale może by to zachęciło też mieszkańców do 

sterylizacji kotów, do sterylizacji psów i ten problem bezdomności zwierząt, ilości tych kotów 

by został tam w jakiś tam sposób złagodzony, bo wiadomo, że my go  nigdy nie rozwiążemy 

do końca. Może w końcu warto by się zastanowić, czy takiego programu dodatkowo nie 

wprowadzić – dziękuję. 

Roman Wrotecki Burmistrz Ujścia – tutaj pan poruszył,  wprowadzenie kolejnych środków do 

budżetu, a na kolejne wydatki – powiem tak, jak komuś zależy i ktoś kocha swojego zwierzaka, 

to zrobi wszystko, żeby z nim było jak najlepiej. Przytoczył pan gminy, w których budżety są 

kilkukrotnie albo kilkadziesiąt razy wyższe od budżetu gminy Ujście, natomiast powiem w ten 

sposób, proszę zwrócić uwagę, że w powiecie Pilskim są  gminy, które mają podatek od psów. 

Na terenie gminy Ujście nie ma tego obciążenia, więc jeśli ktoś kocha swoje zwierzę i mu na 

nim zależy,  to już tutaj gmina wykonuje pewien ruch finansowy, nie obciążając tego 

właściciela psa  i nie  żądając od niego podatku, czyli ta pomoc nie jest  wprost finansową, ale 

ona już jest udzielana, natomiast gmina wydała w zeszłym roku, jeśli dobrze pamiętam, około 

2 tysięcy złotych na sterylizacje tych zwierząt, to nie jest tak, że my nic nie robimy, głównie 

dotyczy to oczywiście kotów, tutaj problem też polega na pewnej takiej świadomości 

społecznej, że ok, że  te koty są fajne, że fajnie jak one przychodzą, bo jedzą itd., natomiast jest 

to taka, trochę kalecząca miłość, bo się dokarmia te koty, jednocześnie powodując, że tych 

kotów przybywa coraz więcej i my w tych ogniskach, że tak powiem, że tych kotów przybywa, 

w tym roku zresztą były podjęte działania już, te sterylizacje są wykonywane, to nie jest tak, że 

właściwie wszystko jest puszczone w samopas, tylko my te środki na tą sterylizację wydajemy 

i teraz powiem tak, jeśli kogoś stać, żeby za psa zapłacić 1,5 tysiąca złotych albo i więcej, to 

jeszcze ma się gmina dołożyć i podatnicy do tego, żeby  zapłacić mu za sterylizację o tak,  

trochę  mieliśmy to wszystko, tym bardziej, że gmina te sterylizacje  wykonuje.  Ten problem 

nigdzie nie zniknął, jak byłem na spotkaniu PRGK w styczniu w Pile,  jakby pan widział, gdzie 

koty chodzą tam, no i na tym skończę, bo nie tylko chodzą, to nie wiem, czy tak do końca ten 

problem jest rozwiązany i powiem tak, nie ma co tam mówić, że gdzieś tam, bo nigdzie do 

końca nie da się go rozwiązać. Tu trzeba robić wspólnymi siłami i etapowo - tak i przede 

wszystkim mieć  tą świadomość, że my, w naszej ocenie  robiąc dobrze dla tych zwierząt 

czasami je krzywdzimy, bo powodujemy, że się grupują, że powodujemy, że się jeszcze 
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bardziej rozmnażają, w tedy interweniuje gmina, są sterylizacje i gdzieś tam jest takie 

niedomówienie, a,  bo nic nie robią, dlatego tyle ich jest - no nie, dowody są twarde, wydatki 

są twarde, natomiast tak jak powiedziałem, ja wiem ile psy kosztują na przykład i niektóre koty, 

jeśli ktoś wydał tyle pieniędzy na tego zwierzaka, to wyda parę złoty więcej, to nie wiem, czy 

się świat zawali. Ja nie jestem przeciwnikiem tego, natomiast musimy mierzyć siły na zamiary- 

tak, jak to wygląda, tą siłę finansową. Tak jak powiedziałem, nie obciążamy, tak jak wiele 

innych  gmin, podatkiem od psów, czyli już tak naprawdę dajemy pewną  ulgę finansową na 

podjęcie pewnych kroków przez właścicieli, dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać 

głos. 

 

Radny Mariusz Podgórski – Panie Burmistrzu, Ja nie mówię tutaj o sytuacji, gdzie mamy 

sterylizować wszystkie psy, wszystkie koty na życzenie  każdego z mieszkańców. Może warto 

byłoby  się zastanowić, czy nie wprowadzić pewnych progów dochodowych u tych osób, no bo 

tak jak pan mówi, jeżeli ktoś kupuje psa za 1.500 zł czy za 2 czy 3 tysiące złotych to myślę, że 

ma te pieniądze na sterylizację. Ja sam jestem właścicielem teraz akurat 4 kotów i wszystkie są 

wysterylizowane, mam dwa psy i też jeden jest wysterylizowany, drugi będzie za chwilę 

wysterylizowany i nie myślę od nikogo brać jakichkolwiek pieniędzy, natomiast mówię, 

zastanówmy się, czy nie przeznaczyć jakieś takiej puli,  żeby też to nasze społeczeństwo w jakiś 

tam sposób taki pozytywny kształtować, no by my też od tego jesteśmy, dziękuję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, czy jeszcze ktoś chciałby jeszcze 

zabrać głos,  nie ma chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i 

Miasta Ujście w 2021 r.  

 

Uchwała nr XX/127/2021 w sprawie przyjęcia  Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Ujście w 2021 r. stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

ustnego ograniczonego nieruchomości  gruntowej, stanowiącej własność Gminy Ujście – 

projekt nr 4. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  1:01:00 do 1:02:25 

Pani Beata Ima Wiceburmistrz Ujścia -  projekt dotyczy działki położonej w Nowej Wsi 

Ujskiej. Złożony został wniosek dotychczasowego dzierżawcy  o przeznaczeniu tej działki do 

sprzedaży. Jest to działka stosunkowo długa i wąska, nie stanowi jakieś samodzielnej działki 

budowlanej,  w związku z tym,  przeznaczona będzie do sprzedaży w przetargu ograniczonym, 

jest ona położona w terenie zabudowanym. Czy są ewentualnie jakieś pytania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – czy są jakieś pytania, otwieram dyskusję, 

nie ma pytań w takim razie zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 
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W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości  gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Ujście. 

 

Uchwała nr XX/128/2021 w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

ustnego ograniczonego nieruchomości  gruntowej, stanowiącej własność Gminy Ujście, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12. Projekt uchwały   w sprawie wyrażenia woli ustanowienia  prawa służebności 

przesyłu na nieruchomościach mienia komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 5. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:02:26 do 1:04:13 

Pani Beata Ima Wiceburmistrz Ujścia -  wniosek w sprawie ustanowienia służebności 

gruntowej złożyła firma ÁSTA-NET” S.A z siedzibą w Pile. Chodzi o rozbudowę 

infrastruktury telekomunikacyjnej, dotyczy on nieruchomości, które stanowią własność gminy 

Ujście i są położone w miejscowościach: Kruszewo, Chrustowo, Jabłonowo, Mirosław, 

Węglewo, Ługi Ujskie oraz Ujście, w sumie   są to 34 nieruchomości i chodzi oczywiście o 

położenie światłowodu. Te nieruchomości, to są przede wszystkim nieruchomości położone na 

terenie obszarów zabudowanych, często są to  tereny dróg wewnętrznych, część z nich jest 

objęta planem zagospodarowania przestrzennego - miejscowego, natomiast część - nie. 

Służebność zostanie ustanowiona po dokonaniu wyceny przez biegłego  rzeczoznawcę, a aktem 

notarialnym ta służebność zostanie podpisana. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  wyrażenia woli ustanowienia  prawa 

służebności przesyłu na nieruchomościach mienia komunalnego Gminy Ujście. 

 

Uchwała nr XX/129/2021 w sprawie wyrażenia woli ustanowienia  prawa służebności przesyłu 

na nieruchomościach mienia komunalnego Gminy Ujście, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej mienia komunalnego Gminy Ujście – projekt nr 6. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  1:04:14 do 1:05:38 

Pani Beata Ima Wiceburmistrz Ujścia – treść tej uchwały dotyczy działki położonej w 

Motylewie, jest to działka o powierzchni 94 m2 ,  na której znajduje się budynek po byłej 

trafostacji i dotychczasowy dzierżawca tej działki wystąpił  z wnioskiem o jej kupno. W 

związku z tym, że mówiliśmy często,  że chcemy zejść, że tak powiem z Piły, z terenu Motylewa 

uważam że jest zasadne, żeby tą działkę temu dzierżawcy sprzedać. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 
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W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej mienia komunalnego Gminy Ujście. 

 

Uchwała nr XX/130/2021 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

mienia komunalnego Gminy Ujście,  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych, stanowiących własność Gminy Ujście – projekt nr 7. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:05:39 do1:06:59 

Pani Beata Ima Wiceburmistrz Ujścia – projekt uchwały dotyczy przeznaczenia do sprzedaży 

pięciu lokali mieszkalnych i dotychczasowi najemcy tych lokali złożyli wniosek o ich kupno. 

Cztery z tych mieszkań położonych jest na terenie miasta Ujście, jedno mieszkanie na terenie 

Kruszewa, czterech z tych wnioskodawców uzyskało prawo do bonifikaty w wysokości 65%, 

natomiast jeden z wnioskodawców  w wysokości 53% zgodnie z tą uchwałą, która Państwo 

przedtem przyjęli. Dziękuję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowych, stanowiących własność Gminy Ujście.  

 

Uchwała nr XX/131/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych, 

stanowiących własność Gminy Ujście,  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.15. Projekt uchwały  zmieniający uchwałę nr XLI/393/2010 Rady Miejskiej w Ujściu 

z dnia 28 czerwca 2010 r. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kruszewo, Gmina Ujście 

- projekt nr 8.           

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:07:00 do 1:08:29 

 

Pani Beata Ima Wiceburmistrz Ujścia – w związku z wydzieleniem drogi łączącej 

dotychczasową ulicę Polną z ulicą Szkolną zaszła potrzeba, żeby nadać nazwę temu łącznikowi 

i żeby nie było  kłopotu,  żeby po prostu wszystkie służby ratownicze i mieszkańcy wiedzieli 

gdzie się znajdują i zamieszkują, oraz  żeby był porządek w tym zakresie proponujemy, żeby 

ten łącznik również przyjął nazwę ulicy Polna. Dziękuję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, nie 

ma chętnych, zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę nr XLI/393/2010 Rady 

Miejskiej w Ujściu z dnia 28 czerwca 2010 r. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi 

Kruszewo, Gmina Ujście.  
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Uchwała nr XX/132/2021 zmieniająca uchwałę nr XLI/393/2010 Rady Miejskiej w Ujściu z 

dnia 28 czerwca 2010 r. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Kruszewo,  stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.16. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Wierzbowej w Ujściu  – projekt nr 9. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  1:08:30 do 1:09:49 

 

Pani Beata Ima Wiceburmistrz Ujścia –  projekt uchwały dotyczy  przystąpienia do 

sporządzenia planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego,  na wniosek firmy 

„PLASTWIL” ,  który chce się rozbudowywać, chce wybudować dodatkowe hale magazynowo 

– produkcyjne. Obowiązujący dotychczas plan zagospodarowania przestrzennego 

uniemożliwia im dalszy rozwój, w związku z tym zależy nam na tym, żeby się nasze podmioty 

mogły rozwijać, to uważam, że takie przystąpienie do zmiany tego planu jest zasadne. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję,   

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Wierzbowej w 

Ujściu .  

 

Uchwała nr XX/133/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Wierzbowej w Ujściu,  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.17. Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu na uchwałę nr XVIII/123/2020 Rady Miejskiej w 

Ujściu z dnia 10 grudnia 2020 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kruszewo, gm. Ujście – projekt nr 10. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  1:09:50 do 1:11:59 

 

Pani Beata Ima Wiceburmistrz Ujścia –   projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach komisji, Ja tylko dodam, że  odpowiedź na skargę, to jest,  obligatoryjne jest 

zdanie, że niezależnie, czy byłaby pozytywna czy negatywna my uważamy, że skarga, którą 

złożył pan Wojewoda jest zasadna,  w związku z tym taki projekt uchwały został przygotowany. 

Tak jak powiedziałam na komisjach, nieprawidłowości  dotyczą dwóch sytuacji, dwóch 

punktów, w jednym przypadku to, to,  co jest graficznie przedstawione, nie zgadza się z tym, 

co jest napisane w opisówce, a w drugim przypadku wykroczono trochę poza zasięg studium 

zagospodarowania przestrzennego gminy i to jest niezgodne i to  trzeba naprawić.  Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak –  dziękuję bardzo, otwieram dyskusję,   

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 
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„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na uchwałę nr XVIII/123/2020 

Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020 roku w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Kruszewo, gm. Ujście. 

 

Uchwała nr XX/134/2021 w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu na uchwałę nr XVIII/123/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 

10 grudnia 2020 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Kruszewo, gm. Ujście, stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.18. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - projekt nr 

11. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie   1:12:00 do 1:15:13  

 

Pani Dorota Schwochert Skarbnik Gminy i Miasta Ujście – projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na komisjach, teraz przedstawię sam projekt uchwały.  § 1 pkt 1) w § 1  zwiększa się 

plan dochodów o kwotę 75.410,86 zł do kwoty 33.564.736,43 zł , z tego: dochody bieżące w 

kwocie 33.270.880,43 zł, dochody majątkowe w kwocie 293.856 zł zgodnie  z załącznikiem nr 

1; pkt 2) treść załącznika nr 1 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 

grudnia 2020  roku  zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały; pkt 3) 

w § 2  zwiększa się  plan wydatków o kwotę 75.410,86 zł do kwoty 35.909.316,92 zł, z tego: 

wydatki bieżące w kwocie 32.878.365,19 zł, wydatki majątkowe w kwocie 3.030.951,73 zł 

zgodnie  z załącznikiem nr 2; pkt 4) treść załącznika nr 2 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady 

Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 2020   roku  zostaje zmieniona zgodnie z załącznikiem nr 2 

do niniejszej uchwały; pkt 5) załącznik nr 3 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu 

z dnia 10 grudnia 2020  roku określający dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu 

administracji rządowej zleconych gminie i innych zadań zleconych ustawami w 2021 r. oraz 

dochody budżetu państwa związane z realizacją zadań zleconych jednostkom samorządu 

terytorialnego w 2021 r. zostaje zmieniony zgodnie z załącznikiem nr 3  do niniejszej uchwały; 

pkt 6) załącznik nr 5 uchwały Nr XVIII/119/2020 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 10 grudnia 

2020   roku określający zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu w 2021 

roku otrzymuje nowe brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały. § 2. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ujścia. § 3. Uchwała obowiązuje z dniem 

podjęcia. Dziękuję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak –  dziękuję, otwieram dyskusję,  nie ma,  

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  zmian uchwały budżetowej na 2021 

rok. 

 

Uchwała nr XX/135/2021 w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2021 rok,  stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.19.  Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym według 

właściwości  -  projekt nr 12. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:15:14 do 1:19:43  
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Cecylia Witczak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu – przedstawię  projekt uchwały. Na 

podstawie art.18 ust.2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. 

z 2020 r., poz.713 z późn.  zm.) oraz art. 6 ust 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach ( 

Dz.U. z 2018 r., poz. 870 ) Rada  Miejska w Ujściu,  uchwala co następuje i tutaj przedstawię 

Państwu uzasadnienie w  sprawie przekazania petycji w interesie publicznym według 

właściwości. W dniu 14 grudnia 2020 r. do Biura Rady Miejskiej w Ujściu  wpłynęła petycja 

w interesie publicznym z dnia 12 grudnia 2020 r. złożona przez Pana Marcina 

Wytrzyszczewskiego. W dniu 18 lutego 2021 r.  w czasie posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji rozpatrzono postulaty wnoszącego petycję. Po rozpatrzeniu sprawy i 

zapoznaniu się z opinią  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  Rada Miejska w Ujściu stwierdza 

co następuje. Zgodnie z art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, petycja może 

być  złożona przez osobę fizyczną, osobę  prawną, jednostkę organizacyjną niebędącą  osobą 

prawną lub grupę tych podmiotów, zwaną dalej „ podmiotem wnoszącym petycję”, do organu 

władzy publicznej, a także do organizacji lub instytucji społecznej  w związku z 

wykonywanymi przez nią zadaniami zleconymi z zakresu administracji publicznej. 

Jednocześnie, zgodnie z ust. 3 wskazanego artykułu, przedmiotem petycji może być żądanie, 

w szczególności,  zmiany przepisów prawa, podjęcia rozstrzygnięcia lub innego działania w 

sprawie dotyczącej podmiotu wnoszącego petycję, życia zbiorowego lub wartości 

wymagających szczególnej ochrony w imię dobra wspólnego, mieszczących się w zakresie 

zadań i kompetencji adresata petycji. Wniesienie petycji nakłada na adresata obowiązek 

zbadania swojej właściwości. Adresat petycji, który jest niewłaściwy do jej rozpatrzenia, 

przekazuje ją do podmiotu właściwego, zawiadamiając o tym równocześnie podmiot wnoszący 

petycję. Zmiany przepisów rangi ustawowej nie mieszczą się w kompetencji Rady  Miejskiej 

w Ujściu, której zadania określa ustawa z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym         

( Dz. U. z 2020 r., poz. 713 z późn. zm.). W związku z powyższym, na podstawie art. 6 ust.1 

ustawy o petycjach, wniesiona petycja przekazana zostaje do Prezesa Rady Ministrów, zgodnie 

z kompetencją  do rozpatrzenia przez organ posiadający inicjatywę ustawodawczą. Dodam, że 

na komisjach były te  petycje  dosyć  obszernie omawiane i tak jak wszyscy wiedzą, tutaj chodzi 

o szczepionki. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak –  jeżeli pan Sekretarz chciał by zabrać 

jeszcze głos, to bardzo proszę, jeżeli nie to przystępujemy do głosowania. 

 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przekazania petycji w interesie 

publicznym według właściwości.  

 

Uchwała nr XX/136/2021 w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym według 

właściwości,  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym według 

właściwości  -  projekt nr 13. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:19:44 do 1:23:23 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – to dotyczy tej samej petycji, która była 

czytana przed chwilą. Przeczytam tylko uzasadnienie w sprawie przekazania petycji w interesie 

publicznym według właściwości. W dniu 15 grudnia 2020 r. do biura Rady Miejskiej w Ujściu  
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wpłynęła petycja w interesie publicznym z dnia 14 grudnia 2020 r. złożona przez Pana 

Arkadiusza Rakoczy. W dniu 18 lutego 2021 r.  w czasie posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji rozpatrzono postulaty wnoszącego petycję. Po rozpatrzeniu sprawy i zapoznaniu się z 

opinią  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  Rada Miejska w Ujściu stwierdza co następuje. 

Zgodnie z art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, petycja może być  złożona 

przez osobę fizyczną, osobę  prawną, jednostkę organizacyjną niebędącą  osobą prawną lub 

grupę tych podmiotów, zwaną dalej „ podmiotem wnoszącym petycję”, do organu władzy 

publicznej, a także do organizacji lub instytucji społecznej  w związku z wykonywanymi przez 

nią zadaniami zleconymi  z zakresu administracji publicznej. Jednocześnie, zgodnie z ust.3 

wskazanego artykułu, przedmiotem petycji może być żądanie, w szczególności,  zmiany 

przepisów prawa, podjęcia rozstrzygnięcia lub innego działania w sprawie dotyczącej podmiotu 

wnoszącego petycję, życia zbiorowego lub wartości wymagających szczególnej ochrony w 

imię dobra wspólnego, mieszczących się w zakresie zadań i kompetencji adresata petycji. 

Wniesienie petycji nakłada na adresata obowiązek zbadania swojej właściwości. Adresat 

petycji, który jest niewłaściwy do jej rozpatrzenia przekazuje ją do podmiotu właściwego, 

zawiadamiając o tym równocześnie podmiot wnoszący petycję. Zmiany przepisów rangi 

ustawowej nie mieszczą się w kompetencji Rady  Miejskiej w Ujściu, której zadania określa 

ustawa z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym   ( Dz. U. z 2020 r., poz. 713 z późn. 

zm.).  W związku z powyższym, na podstawie art. 6 ust.1 ustawy o petycjach, wniesiona petycja 

przekazana zostaje do Prezesa Rady Ministrów, zgodnie z kompetencją  do rozpatrzenia przez 

organ posiadający inicjatywę ustawodawczą. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma, zamykam 

dyskusję, przechodzimy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przekazania petycji w interesie 

publicznym według właściwości.  

 

Uchwała nr XX/137/2021 w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym według 

właściwości,  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 21. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości  -  projekt nr 

14. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  1:23:24 do  1:26:56 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – przeczytam Państwu projekt uchwały. Na 

podstawie art.18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. 

z 2020 r., poz.713 z późn.  zm.) oraz art. 6 ust 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach           

( Dz.U. z 2018 r., poz. 870 ) Rada  Miejska w Ujściu,  uchwala co następuje: § 1. Rada Miejska 

w Ujściu uznaje za niewłaściwą  do rozpatrzenia petycji wniesionej w dniu 16 stycznia 2021 r.  

pn.”alarm! STOP zabójczemu GMO – STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE!” § 2. Przekazuje 

się petycję  do załatwienia zgodnie z kompetencją do Prezesa Rady Ministrów. § 3. 

Zobowiązuje się Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu do poinformowania wnoszącego 

petycję o przekazaniu petycji zgodnie z właściwością. § 4. Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Ujścia. § 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem, podjęcia. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma, zamykam 

dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przekazania petycji  według 

właściwości.  

 

Uchwała nr XX/138/2021 w sprawie przekazania petycji  według właściwości,  stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.22. Projekt uchwały w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym według 

właściwości  -  projekt nr 15. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  1:26:57 do 1:27:51 

         

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – i znowu jest praktycznie to samo. 

Przestawię Państwu  projekt uchwały. Na podstawie art.18 ust.2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2020 r., poz.713 z późn.  zm.) oraz art. 6 ust 1 ustawy 

z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach ( Dz.U. z 2018 r., poz. 870 ) Rada  Miejska w Ujściu,  

uchwala co następuje: § 1. Rada Miejska w Ujściu uznaje się za niewłaściwą  do rozpatrzenia 

petycji wniesionej w dniu 20 grudnia 2020 r. w interesie publicznym. § 2. Przekazuje się petycję  

do załatwienia zgodnie z kompetencją do Prezesa Rady Ministrów. § 3. Zobowiązuje się 

Przewodniczącą Rady Miejskiej w Ujściu do poinformowania wnoszącego petycję o 

przekazaniu petycji zgodnie z właściwościami. § 4. Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Ujścia. § 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma chętnych, 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie przekazania petycji w interesie 

publicznym według właściwości.  

 

Uchwała nr XX/139/2021 w sprawie przekazania petycji w interesie publicznym według 

właściwości,  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.23. Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie -  

projekt nr 16. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:27:52 do 1:29:50 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak -  projekt uchwały w sprawie uznania petycji 

za niezasługującą na uwzględnienie. Na podstawie art.18 b  ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2020 r., poz.713 z późn.  zm.) oraz art. 9 ust. 2  ustawy z 

dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach  ( Dz.U. z 2018 r., poz. 870 ) Rada  Miejska w Ujściu,  uchwala 

co następuje: § 1. Uznaje się, że złożona petycja w dniu  21 lutego 2021 r. przez panią Teresę 

Garland o opinię w sprawie przeprowadzenia Referendum Ludowego,  nie zasługuje na 

uwzględnienie. § 2. Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do 
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uchwały. § 3. O sposobie rozpatrzenia petycji Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu 

zawiadomi wnoszącą petycję. § 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma chętnych, 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie. 

 

Uchwała nr XX/140/2021 w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie,  

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

       

Ad. 24. Projekt uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie -  

projekt nr 17. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:29:51 do 1:32:14 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak -  projekt uchwały w sprawie uznania petycji 

za niezasługującą na uwzględnienie. Na podstawie art.18 b  ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2020 r., poz.713 z późn.  zm.) oraz art. 9 ust. 2  ustawy z 

dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach  ( Dz.U. z 2018 r., poz. 870 ) Rada  Miejska w Ujściu,  uchwala 

co następuje: § 1. Uznaje się, że złożona petycja w dniu  04 marca 2021 r.  w imieniu Komitetu 

Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego przez 

panią Teresę Garland o poparcie Rządu Tymczasowego Komitetu Tymczasowej Rady Stanu 

Narodu Polskiego Komitetu Konstytucyjnego, nie zasługuje na uwzględnienie. § 2. 

Uzasadnienie dla sposobu rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do uchwały. § 3. O sposobie 

rozpatrzenia petycji Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu zawiadomi wnoszącą petycję.    

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – otwieram dyskusję, nie ma chętnych, 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie uznania petycji za niezasługującą na 

uwzględnienie. 

 

Uchwała nr XX/141/2021 w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie,  

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 25. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członka 

ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Ujście biorącego udział w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 

lub Gminę – projekt nr 18. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:32:15 do 1:34:13 

 

Marek Madej Sekretarz Urzędu Miejskiego w Ujściu – Szanowni Państwo, członkom 

Ochotniczej Straży Pożarnej, którzy uczestniczą w działaniu ratowniczym lub w szkoleniu 
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pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę przysługuje 

ekwiwalent pieniężny. Do ustalenia  tego ekwiwalentu jest upoważniona tylko i wyłącznie 

Wysoka Rada i to w drodze uchwały. W związku z tym, że ostatnia uchwała była podjęta w 

2017 roku pan Burmistrz wystąpił z inicjatywą zmiany uchwały polegającej na podniesienie 

stawki za udział w akcjach ratowniczych do 20 zł, natomiast stawka za udział w szkoleniu jest 

proponowana  na pozostawieniu na poziomie 9 zł. Dziękuję.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, otwieram dyskusję, nie ma, 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu 9 głosami „Za”, 0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla 

członka ochotniczej straży pożarnej z terenu Gminy Ujście biorącego udział w działaniu 

ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną 

lub Gminę. 

 

Uchwała nr XX/142/2021 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członka ochotniczej 

straży pożarnej z terenu Gminy Ujście biorącego udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 

pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę,  stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.26  Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez  jednostkę samorządu 

terytorialnego w  roku 2020. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:34:14 do 1:35:14 

Beata Ima Wiceburmistrz Ujścia -  również to sprawozdanie było bardzo dokładnie omówione 

na posiedzeniach komisji. Od dłuższego czasu pierwszy raz udało się tak skonstruować, że tak 

powiem wysokość wynagrodzenia na wszystkich stopniach awansu zawodowego nauczycieli, 

że nie było potrzeby dopłacania i na każdym stopniu tego awansu nauczyciele osiągali tą 

średnią, która jest wymagana przepisem. Dziękuję.       

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, nie 

ma, zamykam dyskusję, przystępujemy do następnego puntu, jest to punkt 27.   

Ad.27. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy gminy Ujście z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2020 rok. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:35:15 do 1:36:29 

Beata Ima Wiceburmistrz Ujścia -  w roku ubiegłym został ogłoszony jeden konkurs na 

realizację zadań. Zadania dotyczyły wspierania i upowszechniania kultury fizycznej  i łączna 

kwota przeznaczona na realizację tych zadań wynosiła 128 tysięcy i została ona w wyniku 

konkursu, do którego przystąpił Klub „Unia Ujście” i „ Błyskawica” Bronisławki,  podzielona 

w ten sposób, że 80 tysięcy dotacji otrzymała „ Unia Ujście” 48 tysięcy dotacji otrzymała             

„ Błyskawica” Bronisławki.  W roku ubiegłym nie odbył się tradycyjny bieg im. Ujskich 

Powstańców Wielkopolskich, po prostu sytuacja pandemiczna nam na to nie pozwoliła. Czy są 

jakieś pytania.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję bardzo,  czy są jakieś pytania, 

otwieram dyskusję, nie ma, zamykam dyskusję, przystępujemy do następnego puntu. 

Ad.28.Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Ujściu za 2020 rok. 

a) Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia              

b) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu              

c) Komisji Rewizyjnej                

d) Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska        

e) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 1:36:30 do 1:45:49 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak - poproszę Przewodniczącego Komisji 

Polityki Socjalnej i Zdrowia radnego Jana Maślaka o przedstawienie sprawozdania. 

Ad.28 a.  

Przewodniczący Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia radny  Jan Maślak -  Sprawozdanie z 

pracy  Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia za 2020 rok. Komisja Polityki Socjalnej i Zdrowia 

została powołana uchwałą nr II/5/2018 Rady Miejskiej w Ujściu w dniu 12 grudnia 2018 roku 

z późniejszymi zmianami. W okresie sprawozdawczym członkowie komisji odbyli 4 

posiedzenia, podczas których pozytywnie zaopiniowali 30 projektów uchwał, 7 sprawozdań 

oraz 4 informacje. Wszystkie sprawy jakie były kierowane do Komisji były rozpatrywane na 

bieżąco. W posiedzeniach komisji czynnie uczestniczyli Burmistrz Ujścia, Z-ca Burmistrza, 

Sekretarz,  Skarbnik, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy oraz  merytoryczni 

pracownicy Urzędu Miejskiego w Ujściu. Szczegółowe  informacje na temat pracy komisji tj.  

omawianych spraw  można uzyskać z protokołów  komisji, które są dostępnych w biurze Rady 

Miejskiej w Ujściu. Dziękuję . 

Ad.28 b. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu radny Tomasz Ponicki - Komisja Oświaty 

Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Ujściu została powołana uchwałą Nr II/5/2018 Rady 

Miejskiej w Ujściu w dniu 12 grudnia 2018 roku. Komisja działała w 4 osobowym składzie pod  

przewodnictwem radnego Tomasza Ponickiego. W roku sprawozdawczym Komisja odbyła 4 

posiedzenia, podczas których członkowie Komisji zaopiniowali 30 projektów uchwał, omówili 

i przyjęli 7 sprawozdań oraz 4 informacje. Ze względu na obostrzenia sanitarne związane z 

koronowirusem w roku sprawozdawczym nie dokonano wizytacji placówek oświatowych pod 

kątem ich przygotowania do rozpoczęcia roku szkolnego 2020/2021.  Sprawozdanie z 

przygotowania placówek  do rozpoczęcia roku szkolnego dyrektorzy jednostek  złożyli  

Przewodniczącemu Komisji   w formie pisemnej. Członkowie komisji zapoznali się z tymi 

sprawozdaniami. Szczegółowe informacje na temat prac komisji i realizacji  jej planu można 

uzyskać  z protokołów z posiedzeń dostępnych w biurze Rady Miejskiej w Ujściu. Dziękuję 

bardzo. 

Ad.28 c. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Henryk Parecki – Sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej za 2020 rok. Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Ujściu w roku 
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sprawozdawczym  odbyła 6 posiedzeń,  w tym 4 posiedzenia wspólne z Komisją Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz 2 odrębne posiedzenia, 

podczas których Komisja podjęła uchwałę i wydała opinię w sprawie rozpatrzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy i Miasta Ujście za 2019 rok  oraz złożyła wniosek 

do Rady Miejskiej w Ujściu w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Ujścia z tytułu 

wykonania budżetu Gminy  i Miasta Ujście za 2019 rok. Zgodnie z Uchwałą nr XI/82/2019 

Rady Miejskiej w Ujściu z dni 14 listopada 2019 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2020 rok członkowie komisji dokonali kontroli problemowej z zakresu 

wydatków na realizację programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 

prowadzonymi działalność pożytku publicznego za 2019 rok oraz kontroli wydatków gminy na 

działalność OSP w 2019 roku. Z  przeprowadzonych kontroli członkowie Komisji nie wnieśli 

żadnych uwag i zastrzeżeń do protokołu a protokół z przeprowadzonej kontroli jest do wglądu 

w biurze Rady Miejskiej. Podczas wspólnych posiedzeń członkowie komisji zaopiniowali 30 

projektów uchwał, omówili 8 sprawozdań, 4 informacje oraz projekt stanowiska Rady 

Miejskiej w Ujściu w sprawie konieczności budowy obwodnicy  miasta Ujście,  do których 

wydali pozytywne opinie. Szczegółowe informacje na temat pracy komisji i realizacji jej planu 

pracy można uzyskać z protokołów z posiedzeń dostępnych w biurze Rady Miejskiej w Ujściu. 

Dziękuję bardzo.  

 

Ad.28 d. 

Radny  Julian Graś Członek Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska - Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska za rok 2020. Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska -  w roku 2020 odbyła 4 posiedzenia podczas których 

opiniowała projekty uchwał, przyjmowała informacje i sprawozdania przedkładane przez 

Burmistrza Ujścia lub wyznaczone osoby oraz zajmowała się sprawami bieżącymi. Na 

posiedzeniach, które odbyły się: w dniu 18 lutego 2020 r. obecnych 4 członków komisji,   

wydano 3 opinie projektów uchwał,  omówiono 2 sprawozdania i wyrażono stanowisko komisji 

dot. budowy obwodnicy,  w dniu 16 czerwca 2020 r. obecnych 4 członków komisji, wydano 10 

opinii projektów uchwał i omówiono 4 sprawozdania, w dniu 29 września 2020 r. obecnych 4 

członków komisji, wydano 10 opinii projektów uchwał, omówiono 1 sprawozdanie i omówiono 

2 informacje,  w dniu 9 grudnia 2020 r. obecnych 3 członków komisji, wydano 7  opinii 

projektów uchwał i omówiono 1 informację. Komisja wydała łącznie 30 opinie dotyczące 

projektów uchwał, omówiono 7 sprawozdań, i omówiono 4 informacje oraz wyrażono 

stanowisko dotyczące budowy obwodnicy miasta Ujście. Szczegółowe informacje na temat 

pracy komisji i realizacji jej planu pracy można uzyskać z protokołów z posiedzeń dostępnych 

w biurze Rady Miejskiej w Ujściu. Dziękuję. 

Ad.28 d. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Jan Sroka - Sprawozdanie  z 

działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ujściu za 2020 rok. Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Ujściu została powołana uchwałą nr II/7/2018 

Rady Miejskiej w Ujściu w dniu 12 grudnia 2018 roku. Jej skład osobowy  został zmieniony 

uchwałą nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Ujściu w dniu 22 lutego 2019 roku. Zgodnie z § 100 

ust.1 uchwały nr XXXII/238/2018 z dnia 28 września 2018 roku w sprawie statutu Gminy i 

Miasta Ujście Komisja działa na posiedzeniach odbywających się w miarę potrzeb. W okresie 

sprawozdawczym tj. od 1 stycznia do 31 grudnia 2020 r.  do komisji nie wpłynęła żadna skarga 

ani wniosek,  w związku z tym nie zaistniała potrzeba zwołania posiedzeń. Petycje, które 

wpłynęły do  komisji pod koniec grudnia 2020 roku, zgodnie  z art. 10 ust.1 ustawy z dnia 11 
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lipca 2014 roku o petycjach zostaną rozpatrzone zgodnie z ustawą tj. w terminie 3 miesięcy od 

dnia ich złożenia. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak – dziękuję wszystkim komisjom, 

czy są jakieś pytania, nie ma, to przechodzimy do następnego punktu. 

Ad. 29. Wnioski i interpelacje rannych. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  1:45:50 do 2:16:20 

Radna Grażyna Rzeczycka – pani Przewodnicząca, panie Burmistrzu, oczywiście w nawiązaniu 

do Pańskiego wystąpienia i obwodnicy, no to jestem, no,  może bardziej zachwycona niż pan, 

dlatego, że ta 11 idzie akurat w miejscu gdzie trzymam nogi w domu, to oczywiście jedna 

jaskółka nie czyni wiosny i mimo wszystko mojej radości to będziemy czekali jak się to  będzie 

wszystko toczyło, ale wiem, że tutaj czujność będzie na pewno z pana strony zachowana w tym 

momencie, tym bardziej, że już jednak coś tam, te rozmowy już takie konkretniejsze są. Co 

prawda, cieszę się niezmiernie z mostów, bo to jest pierwsze, co powinno być, ale martwię się 

w którą stronę one pójdą, jakoś  tak to sobie nie mogę wyobrazić, nie wiem, czy może pan 

słowo powiedzieć.  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – jeśli chodzi o przebieg tymczasowy mostów – rozumiem, 

bo nowe mosty pójdą dokładnie po tym śladzie,  w której w tej chwili są jeszcze te stare obiekty. 

Drodzy państwo u pana Wojewody, jakby państwo chcieli zobaczyć jak dokładnie wygląda ten 

przebieg, to przy obwieszczeniu o wydaniu pozwolenia na budowę tzw.  ZRID-u  tam jest ładnie 

to rozrysowane i  jak będzie taka potrzeba, Ja polecę pracownikom, żeby pani to wydrukowali. 

Upraszczając najmocniej jak się da, drodzy państwo, dojeżdżamy do ulicy Strażackiej, po lewej 

stronie mamy ulicę Strażacką, jedziemy do Piły cały czas, tam od ulicy Browarskiej zaczyna 

się skręt w prawo, idzie przeprawa mostowa tymczasowa, na drodze na Byszki odbija z 

powrotem na ślad pomiędzy mostami, czyli ten odcinek pomiędzy mostami on zostaje, nie jest 

ruszany w ogóle dla tymczasówek, przed mostem na Gwdzie odbija znowu w stronę prawą, jest 

budowana przeprawa mostowa i potem wraca znowu na ślad za mostem,  częściowa ta 

instalacja wchodzi w podwórko jednego z mieszkańców, on wniósł swoje uwagi do tego 

pozwolenia, te uwagi zostały uwzględnione, Ja mogę państwu powiedzieć, że tam chodziło o 

nasadzenia, chodziło o przywrócenie tego stanu pierwotnego, oczywiście to Generalna 

Dyrekcja to zagwarantowała  i o  automatyczną bramę wjazdową i Generalna Dyrekcja też do 

tego się zobowiązała, że taką bramę dostanie.  

Radna Grażyna Rzeczycka – czy to jest z tej strony mojego domu, czy wejdą  w tą naszą drogę, 

tak bym to nazwała.  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – ale, ona będzie tam aż pod tory, przejazd tam będzie 

zapewniony, żeby sprawa była jasna, nawet przez istniejącą tymczasówkę  i tak przejazd będzie  

udrożniony. 

Radna Grażyna Rzeczycka – tak jak pan zauważył, że będzie to problem – no,  będzie wielki, 

Ja nam wyjście z  Portowej, ale będzie to uciążliwe,  ale to musi być i  Ja tutaj jestem w pełni 

świadoma,  to dziękuję bardzo, ale   mam jeszcze tutaj takie pytanie, brakuje mi tutaj, niestety- 

ta pandemia tworzy taki chaos nawet dla nas tutaj taki organizacyjny i powiem panu, także w 

okresie międzysesyjnym rozmawiałam z dzielnicowymi, żeby kontrolowali ulicę Spokojną, 

tam młodzież, nie wiem czy młodzież, no nie chcę na młodzież zwalać, na mostku spotykają 

się, popijają alkohol, butelki rzucają do rowu, narzucane pełno, drugie takie miejsce, które jest 

też  tak – nie zwróciłam w sumie Policji uwagi, bo jakoś mi umknęło, to jest właśnie nasza ta 

ulica, w stronę kanału, no, to tam buteleczkami jest tak zasypana, no niestety, mamy sklep długo 
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otwarty, buteleczek małych pełno, mi chodzi o to, czy ktoś by to posprzątał, ja wiem, że to jest 

11, powinnyśmy do GDDKiA wysłać pismo, niech nam posprzątają te butelki, ale mniejsza z 

tym, także żeby Policja w tą naszą uliczkę w stronę kanału wjeżdżała i na tą  Spokojną.   Drugi 

temat, to, przy okazji mojego wielkiego zachwytu na boisku, przy szatni,  gdzie od tygodnia 

już prace trwają, przejechałam też Jagiełły i nie ma tu gospodarki komunalnej, przykro mi, ale 

ten plac, który tam mają na te pojemniki, tutaj Kierownik mnie uspakajał, ale Ja od tego nie 

odstąpię, jest taki bałagan, jak im jest to niepotrzebne, to niech to, albo to sprzedamy, albo 

zagospodarujemy, ja mam zrobione zdjęcie, po sesji panu pokarzę. Kiedyś Kierownik mnie 

uspakajał i  udowadniał, że to wiatr rozwala te śmietniki, nie – to są  puste i można je po prostu 

ustawić.  Dziękuję  ślicznie. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – Ja jeszcze dzisiaj te uwagi na pewno przekażę Policji, tutaj 

najważniejsze, czyli to bezpieczeństwo, jakiś ład, co też  pokazuje, że być może te obostrzenia 

są zbyt łagodne, no i oczywiście z zakładem  gospodarki tutaj  porozmawiam jak te tematy  

wyglądają, i estetycznie ale i też użytkowo.  

Radny Mariusz Podgórski – Ja chciałbym zabrać głos w imieniu pana ……………. który się 

zwrócił do mnie z prośbą o wyjaśnienie sprawy, która mnie również niepokoi. Odwołał Pan 

dwa przetargi na dzierżawę  pola, które  on użytkował i mam takie pytanie, pan ma dbać o 

budżet, mówi pan, że nie mamy pieniędzy na sterylizację, z tego co tam ustaliłem to jest to 

kwota około 2 tysięcy złotych, no mielibyśmy już  ok. 25 dopłat do sterylizacji np. małych 

zwierząt, natomiast jakie są powody nie wydzierżawienia tej ziemi, skoro trzeba pamiętać o 

tym, że  ziemia, która będzie leżała odłogiem, będzie tam w jakiś tam sposób niszczała, będzie 

degradowana, natomiast, no przez ileś tam lat on dobrze ją uprawiał, bo zbierał z niej plony i 

nie chciał z niej zrezygnować. Ja wiem, że jest to ziemia, która leży przy ul. Rzemieślniczej,  

ale tam na chwilę obecną,  żadne przetargi nie są ogłoszone na sprzedaż tych działek, także 

jakie są powody, bo Ja po prostu nie rozumiem, dlaczego nie chce pan pozyskiwać pieniędzy 

od  mieszkańców.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – Ja przepraszam panie Burmistrzu, Ja tutaj 

właśnie mam tą skargę, może Ja pozwolę sobie ją przeczytać i wtedy się Pan odniesie, jeżeli 

taka będzie możliwość. 

Utrwalona treść przeczytanej skargi na nagraniu 1:53:51 do   1:55:01 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – Ja już na ten temat mówiłem  na komisjach, na których 

pan się nie pojawia, natomiast powiem jeszcze raz, drodzy państwo,  te działki były dwa razy 

wystawione na przetarg, ten przetarg był dwa razy unieważniony z powodów covidowych, 

przepisy covidowe  przewidywały, co przewidywały, czyli, że liczba osób nie może przekraczać 

5-ciu. Jak pan uważnie słuchał, mówiłem też o tym, że spotkałem się z Ministrem 

Piechowiakiem, w sprawie pozyskania środków na uzbrojenie tych działek, chciałem 

przypomnieć, że mamy gotowe projekty na uzbrojenie i też mówiłem o tym, że może ok. 1,5 

miliarda złotych na uzbrajanie, i teraz kogokolwiek  z obsianiem tych działek, może 

spowodować, że będzie trzeba wydać pieniądze, ale nie będzie można tam wejść – tak, bo ktoś 

zarzuci, że -  nie wiem, niszczymy zboże i coś jeszcze i teraz  Szanowni Państwo, jeszcze jedna  

rzecz, albo kila nawet, czy wy sobie zdajecie sprawę, na co zwrócił Sekretarz na komisjach – 

uwagę, że wy występujecie  w interesie prywatnej osoby, żeby przeznaczyć tej osobie grunty 

gminy, do dzierżawy, wy sobie zdajecie ze skutków prawnych ( przerwana wypowiedź)  

Radny Mariusz Podgórski – panie Burmistrzu, ale pan chyba  się myli, 
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Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – moment 

Radny Mariusz Podgórski-  jakie my składamy tutaj informacje 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – panie Mariuszu, proszę nie wchodzić w 

słowo. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – ja nie skończyłem, spokojnie, idą święta Wielki Tydzień, 

Szanowni Państwo, nie wolno występować w interesie prywatnej osoby, która w jakiś sposób 

próbuje wpłynąć, takimi czy innymi pismami, czy taką, czy inną postawą na radnych. Prywatna 

osoba, która ma dokładnie takie same prawa jak wszyscy mieszkańcy tej gminy, żąda od władz 

gminy żeby zrealizowała jego prywatne oczekiwanie, no, zastanówcie się, o co mnie pytacie, 

żeby was kto inny nie zaczął pytać i druga rzecz, Szanowni Państwo – sam pan zgłaszał rok 

temu, albo dwa lata temu, już nie pamiętam, powiem szczerze, żeby te działki przekształcić – 

było tak – no. Może pan nie pamięta, Ja pamiętam i być może przystąpimy  do zmiany tego 

planu żeby, tak jak mówiłem już na komisjach, może w Ujściu zrobić takie czarnkowskie 

kociołki, piękne osiedle, na którym ludzie się będą mogli budować, część zostawić oczywiście 

pod jakąś część usługową. Szanowni Państwo, ten plan jest zagrożeniem dla miasta,  bo się 

okazuje, że gdyby go tak głębiej przeanalizować, to tam można by było stawiać instalacje, które 

będą szkodziły mieszkańcom Ujścia i trochę mnie to dziwi, że pan jako członek przecież tutaj 

władz ogródków działkowych, zamiast tych ludzi bronić, przed tym, że będą musieli tą 

„gnojowicę”  wąchać, że w zeszłym roku, dobrze pan wie, że była tam rozlana na gruntach 

gminnych „gnojowica”, całe osiedle, cała Ogrodowa, Osiedle Hutnika cuchnęła, już nie 

powiem mocniej i teraz broni pan tych ludzi, czy jednego człowieka, który nie ma żadnego 

tytułu prawnego do tego, żeby powiedzieć, to jest moja ziemia, Ja słyszę, to ma być,  człowiek, 

który przychodzi do radnych, mówi, to ma być wydzierżawione, a niby dlaczego, bo zna 

radnych. Jeszcze jedna rzecz, Ja tam składałem na początku kadencji przysięgę, że dobro 

mieszkańców będzie dla mnie najwyższym nakazem, a dobro mieszkańców dla mnie jest życie 

w normalnym, czystym środowisku a nie w oparach „gnojówki”.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak -  to pismo wpłynęło do Przewodniczącej 

Rady, jeżeli Ja się mogę odnieść do tej sprawie, to tutaj jest tylko poruszony temat pana  

………… , bo on potrzebuje tej ziemi. Jestem ciekawa, co na to mieszkańcy, którzy tam 

mieszkają, czy na to wyrażają zgodę, bo Ja też tutaj tego nie rozumiem, to jest prywatne 

oczywiście jak najbardziej, ale też się powinni odnieść  do tego Ci mieszkańcy, czy oni by 

chcieli na przykład, czy by nie woleli żeby to było podzielone na jakieś działki, czy na coś, 

jeżeli coś takiego się dzieje, przecież tak,  jak tu mówi pan Burmistrz, że jak wywiezie te ścieki, 

to będzie koszmar. 

Radny Mariusz Podgórski – Ja chciałem się odnieść, panie Burmistrzu, po pierwsze zapytałem 

na początku dlaczego zostały odwołane dwa przetargi, po drugie w wielu gminach przetargi na 

dzierżawę ziemi odbywały się zdalnie. Można było to zorganizować, miał pan na to kilka 

miesięcy, po trzecie, mówi pan o planach, które są tam jakimiś planami, które mogą się odbyć, 

tylko proszę pamiętać, że cykl  produkcji rolnej na przykład na polu, gdzie mamy obsiane 

zbożami jarymi, to trwa około 3,5 miesiąca, dobrze panie Julku mówię – 3,5 miesiąca, nie 

wierzę, że przez 3,5 miesiąca zorganizuje pan tam przetarg na uzbrojenie terenu, po czwarte, 

chciałbym tutaj zauważyć, że przez  dwadzieścia  klika lat mieszkałem na ulicy Ogrodowej i 

zgadzam się z tym, że w okresie jesiennym, kiedy rolnicy wywożą „gnojowicę” na pola, 

nieprzyjemnie pachnie, ale ten zapach utrzymuje się przez dwa, góra trzy dni, po tych dwóch, 

trzech dniach, jeżeli rolnik wykonuje swoje prace rolne w sposób prawidłowy, jest to przeorane 
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i wtedy tego zapachu naprawdę nie ma, także tu pan naprawdę ogromnie to wyolbrzymia. Po 

piąte, cały czas mówię o jednym, nie zorganizował pan przetargu, unieważnia pan przetargi, 

przez to gmina traci, to są bodajże  dwa tysiące z kawałkiem, ale są to pieniądze, które można 

by było przeznaczyć na jakieś tam rzeczy, które są w gminie potrzebne, przed chwilą też pan 

powiedział – że, no nie przed chwilą, na początku sesji, że tych pieniędzy nie ma, na przykład 

na sterylizację kotów – dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – dziękuję, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać 

głos.  

Radny Julian Graś – w formie pytań, kiedy światło przy naszym cmentarzu się zaświeci, w 

ubiegłym roku to już było zrobione, praktycznie już czekamy – marzec- koniec, a jakoś tego 

światła nie widać. Następne, kiedy będą podłączone światłowody, część dalsza, bo część jest 

podłączona, a część nie,  także, też czkamy, niedługo będzie już rok i tylko paski na płotach 

wiszą i wszystko stoi w miejscu. Trzecie, czy gmina wystąpiła o darmową utylizację folii itp. 

Jak zauważyłem, gmina Czarnków, gmina Ryczywół mają ogłoszenia i tą folię od rolników 

zbierają, wiem, że państwo 100%  na to płaci, czwarte, czy możemy liczyć - częściowo na 

wyposażenie altany grillowej. Jak wiadomo, że ta altana nas naprawdę kosztowała, nas, mam 

tu rachunki, to ponad 80 tysięcy, podobną altanę wybudowano w Bronisławkach, no troszeczkę 

mniejszą i bez trzech tablic, kosztowała chyba 7 tysięcy, to są  kolosalne pieniądze i ta altana 

praktycznie jest „goła”, sześć słupków, więcej nic, nie ma grilla, nie ma ławek, nie ma 

obudowanych ścian, no dużo, dużo rzeczy brakuje, to są drugie podobne pieniądze, nie wiem 

skąd mamy to wziąć. My już na Radzie się zastanawiamy, obciąć nasz budżet, nie chcemy już 

kwiatów nawet do wsi,  tych pierwszych i jeszcze musimy zrobić zmianę, ale co my za to 

kupimy, jedną ławkę, prośba by była, żeby może Gmina współpracowała, żeby nam coś tam 

mogła zrekompensować.  O tej ziemi, ja też z rolnikami rozmawiałem, ziemia ugorem nie 

powinna leżeć, ja wiem jakie są procedury i jest to ziemia III,IV klasy, takiej ziemi w gminie 

jest bardzo mało, ta ziemia, jak będzie leżeć ugorem, to będą chwasty się siały, to będzie o wiele 

gorsze jakby była uprawiana, bo nie mówię o gnojownicy,  ale należałoby tą umowę na te trzy, 

cztery miesiące do sierpnia przedłużyć. Pan Burmistrz mówi, że tam w sierpniu może znajdą 

się pieniądze i to trzeba będzie przekształcić, jak najbardziej, no - to rolnik z tego zejdzie, 

choćby nawet zasiał, to nawet jest godny,  to wpuści firmę i może robić, a nie wierzę, że całą 

działkę od razu do sierpnia, ktoś zagospodarzy  i to szkoda tej ziemi, bo to jest dobra ziemia, 

by była V,VI klasa to jest co innego, to jest takie odbicie piłeczki. Również bym chciał 

podziękować w imieniu sołtysów za podziękowania z okazji „ Dnia Sołtysa” 11 marca i tu było 

akurat podziękowanie z wyrazami szacunku od  Krzysztofa Grabowskiego – Wicemarszałka 

Województwa Wielkopolskiego, od Jarosława Maciejewskiego – również  

Wiceprzewodniczący Sejmiku  Województwa Wielkopolskiego, jednocześnie  z Prezesem 

Stowarzyszenia Sołtysów, bardzo miłe tutaj listy, również chciałbym podziękować naszemu 

Staroście Pilskiemu za również wspaniałe życzenia w dniu sołtysa i nawet  jeszcze wyłonił tu 

Radę Sołecką i na pewno też wszystkie Rady Sołeckie dostały takie podziękowania, jakie ja tu 

dostałem i naprawdę dziękuję  za pamięć. Również chciałbym wspomnieć o podziękowaniu 

Klubu Błyskawica, ponieważ Burmistrz tak troszeczkę obraźliwie  tu na mnie patrzył, że nawet 

klub nie podziękował, a Ja się ubiegałem o dotację, podobnie jak tu Unia Ujście , ale niestety 

Burmistrz nie mógł przyjechać, jak pamiętam, miał chyba tam rodzinne imieniny, był tam 

usprawiedliwiony – dobrze, ale kolega z Klubu był u pana Burmistrza w biurze, nam to na 

zdjęciu w komórce, który przekazał koszulkę, było to podziękowanie, również było 

podziękowanie w prasie, a Burmistrz mówi, że nawet podziękowania nie było, inni sponsorzy 
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byli, że nasza gmina jest największym sponsorem – wiadomo i szacunek, ale tak nie było można 

mówić, bo naprawdę chłopaki się obrazili,  a było podziękowanie, jedno, drugie, a Burmistrz 

mówi, że nie było, tak się panie Burmistrzu nie mówi, to jest przykra sprawa dla tych 

chłopaków, dla tego  klubu i naprawdę są obrażeni – dziękuję bardzo. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki  - ja się odniosę do tej ostatniej sprawy, panie sołtysie, pan 

nawet nie wie, co się u pana w sołectwie dzieje. Ja mówiłem o sytuacji z przed półtora roku, 

kiedy Błyskawica zorganizowała imprezę - tak, i na której, na z jednym z portali pojawiły się 

podziękowania dla sponsorów, nie pojawiły się  dla gminy Ujście – półtora roku temu, rozumie 

pan, półtora roku wcześniej, przed pandemią i na to zwróciłem tutaj władzą Klubu uwagę, że 

głównym sponsorem Klubu jest gmina i też moim obowiązkiem jest dbanie o dobre imię gminy 

– tak, żeby gmina też była zauważana i od tego czasu, i tu się z penem w pełni zgadzam, Zarząd 

Klubu się zachowuje tak jak trzeba, to jeśli chodzi o wolę wyjaśnienia, widocznie, pan o tym 

po prostu nie wiedział. 

Radny Julian Graś – wiedziałem, bo byłem na każdym spotkaniu. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki  - nie, panie radny, my mówimy o dwóch różnych 

spotkaniach, nie o lipcowym, które było w zeszłym roku, o którym pan też wspominał, tylko o 

wcześniejszym, które było podsumowaniem tego starego sezonu, jeszcze 2019 roku, to tak na 

marginesie.  Ja się często spotykam z tym, że ktoś mówi o swoich domysłach  a nie faktach a 

jeśli chodzi o podziękowania – tak, teraz one były i one nie mają być dla mnie tylko dla gminy, 

bo gmina wykłada te środki. Sprawa kolejna, światło przy cmentarzu, tak jak już wspominałem 

my jesteśmy uzależnieni od dystrybutora, wnioski są wszystkie złożone i kiedy oni tą 

dystrybucje wykonają, nie jestem w stanie dzisiaj powiedzieć, czy to będzie za tydzień, czy to 

będzie za miesiąc, nie wiem, dobrze państwo wiedzą, że ten operator, jak i inni operatorzy, mają 

czas kilku miesięcy na to, żeby takiego podłączenia dokonać, zresztą przypominam, że był pan 

oburzony, że w ogóle tam te lampy stawiamy. Światłowód, powiem szczerze, nie wiem o czym 

pan mówi, bo to są umowy indywidualne, żaden sygnał do nas do tej pory nie spłynął, jeśli jest 

taki problem, to się zastanawiam, czemu pan tak długo czeka aż do sesji, czemu pan wcześniej 

nie zgłaszał, jako sołtys, bo takich sygnałów od mieszkańców nie mamy wcale. Odnośnie tego, 

że gmina nie wystąpiła  z wnioskiem, o te  składowiska,  to już było tyle razy wałkowane, my 

nie mamy takiego terenu,  na którym byśmy mogli tą folię składować, może są gminy które 

mają takie tereny, my takiego terenu po prostu nie mamy - też są przepisy środowiskowe, Ja też 

Państwu powiem, że będziemy tego pilnować, bo Państwo pewnie nie wiedzą, ale na mnie też 

kilka donosów wpłynęło, też środowiskowych i te donosy powodują, że tu nie będzie 

marginesu, a może przymkniemy oko, no nie, nie będziemy przymykać oka, że coś może 

zrobimy, i tyle. Odnośnie altany grillowej, niech pan nie porównuje tej altany  w 

Bronisławkach, dlatego, że ta jest kilka razy większa, to jest jedna rzecz i przypomnę panu, że 

tam większość prac, przy altanie w Bronisławkach wykonali mieszkańcy Bronisławek, to 

chciałbym przypomnieć, to jest jedna sprawa, niech pan porówna koszty budowy altany, z tego 

co pamiętam, to jest chyba w gminie Trzcianka, w Łomnicy – 135 tysięcy, czy 150 prawie, 

przyznaję, tam jest parking dla rowerów, 5 kubłów na śmieci i jedna lampa więcej i tam chyba 

było ok. 134 tysięcy. Zachęcam, do zapoznania się w dokumentami, mówiłem, że dwie oferty 

wpłynęły, tak, ciągle wieczne podejrzenia, ile to ja tam z tego nie mam, to już jest paranoiczne,  

to już jest taki obłęd, dostał pan rachunki, może pan dostać, jak wyglądało zapytanie ofertowe, 

może pan zobaczyć, że to z pana terenu firma dała jeszcze wyższą cenę, i co Ja za to mogę,  co 

na to mogę poradzić i ciekawe, że jeśli ta inwestycja była niefajna, to czemu środki rządowe 

tam skierowaliśmy, żeby obniżyć  te koszty,  z tytułu gminy, nie wiem, natomiast oczywiście 



27 

 

wszystko będzie zależało od  tego, jak sytuacja pandemiczna i z tego też  tytułu dalej – 

podatkowa, będzie wyglądała, pewnie, pewne ruchy tam wykonamy, ja tylko chciałbym tu 

Państwu radnym powiedzieć, że jak w czerwcu zeszłego roku, zwracałem się do Sołtysa i Rady 

Sołeckiej o określenie, tego, co ma być na tych tablicach, jakie projekty graficzne, to wiecie 

Państwo, kiedy dostałem odpowiedź – jako Burmistrz się zwróciłem – nigdy, kompletnie mnie 

zlekceważono, a potem są do mnie pretensje, więc panie Sołtysie, jak pan próbuje tak tutaj we 

mnie – no, i panu  powiem jedną rzecz, tam w Kruszewie na powstać duży projekt, żeby dobry 

dom zbudować, to zgoda musi być, bo bez zgody nie ma nic. Do tej ostatniej sprawy -  

dzierżawy, w ogóle się już nie będę odnosił  kolejny raz, bo już w kółko mam to samo 

opowiadać itd. , dla mnie się liczą mieszkańcy- tak, a nie jedna osoba i jeśli państwo, uważacie, 

że  dwa tysiące złotych, to jest więcej niż zdrowie i spokój ludzi, to przepraszam, o was, nie o 

mnie,  to świadczy. To wszystko, dziękuję bardzo. 

Radny Jan Maślak – jeśli to by chodziło o kogoś innego, to bym może i poparł ten wniosek, co 

pan Mariusz mówi, ale się dziwię mu bardzo, bo niech przyjedzie do Nowej Wsi Ujskiej , w 

soboty, gdzie ludzie przy grillach siedzą, a ten pan sobie z beczkowozami jeździ przez środek, 

chociaż ma drogę po polach, żeby  objechać tył, to jest złośliwy człowiek i niech w sobotę 

wywiezie tutaj pod ogródki działkowe taki chociaż jeden beczkowóz, to zobaczy pan, co się 

będzie działo w Ujściu, a jest możliwość żeby tego uniknąć, tylko to jest złośliwy pan, bo on 

ma beczkowóz nie taki stary, ma specjalne redlice, tak jak było jeszcze w siedemdziesiątym 

roku POM-y jeszcze robiły, za kultywatorem rozlewały wodę amoniakalną, to tutaj pan Julek 

może powiedzieć i ma taki przyrząd, że  może założyć go, oczywiście to jest większy problem, 

i od razu to poleci do gruntu, nie będzie strat azotu, nie będzie krzyków o dużo mniej będzie 

problemów, ale jak to zrobić, z ludźmi można się dogadać, ale nie ze wszystkimi,  z tym panem 

absolutnie się nikt nie dogadać, dlaczego złośliwie robi, wszystko na przeciw, miał zmniejszyć 

produkcję, a on powiększył o dwa budynki, no, to jak nazwać tego pana – dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Cecylia Witczak – czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos. 

Radny Tomasz Ponicki – ja tylko chciałem przekazać panu Burmistrzowi podziękowania jakie 

płyną na moje ręce, w związku z powstaniem tego przystanku „50” na ulicy Czarnkowskiej, 

niech on służy jak najdłużej  tym wszystkim potrzebującym a jest ich tam niemało i takie małe 

pytanie mam, czy już może wiemy odnośnie tych schodów, co łączą Osiedle Hutnika  z centrum  

Ujścia. 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – tu odpowiem, było skierowane pismo do Starostwa 

Powiatowego, dlatego że, ten grunt należy do Skarbu Państwa i z członkiem Zarządu już 

rozmawiałem, że pewne prace tutaj już na wiosnę mają być wykonane, to nie będzie taka 

przebudowa głęboka, jak myśmy, jako gmina zrobili przy schodach na Osiedle Górne, ale 

pewne rzeczy tam mają być wykonane, jest to grunt, który jest w zasobach Skarbu Państwa, 

czyli Starosta jest tutaj zarządcą.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak -  czy jeszcze ktoś, nie widzę, w 

tam razie przechodzimy  do ostatniego punktu porządku obrad, bardzo proszę panie Burmistrzu.  

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – ja tylko na koniec pani Przewodnicząca, czasy są niełatwe, 

wszystkim nam puszczają nerwy, niepotrzebne słowa padają, rodzinnych, zdrowych, 

spokojnych Świąt Wielkiej Nocy dla mieszkańców, dla Państwa, dla wszystkich, obyśmy byli 

zdrowi i trochę potrafili zawsze inaczej spojrzeć na trudne sprawy, spokojnych świąt, dziękuję 

bardzo. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak -  Ja też, z mojej strony życzę 

wszystkim zdrowych, spokojnych , wesołych świąt, żebyśmy się wszyscy spotykali i nie 

chorowali, tak więc, wszystkiego, wszystkiego najlepszego. 

 

30. Zakończenie obrad. 

Wypowiedzi utrwalone na nagraniu w czasie od  2:16:20 do 2:16:31. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ujściu Cecylia Witczak -  w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad, zamykam XX sesję Rady Miejskiej w Ujściu, dziękuje wszystkim za 

przybycie. Dziękuję bardzo.  

Zakończenie XX sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 1216. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

G. Chułek          Przewodnicząca   

              Rady Miejskiej w Ujściu 

    

        /-/ Cecylia Witczak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


